
 

 
Interpellation angående möjlighet till 
samordningseffekter i hemtjänsten 

 
 
 
 
Gävle Kommun har valt att tillämpa LOV i bland annat hemtjänsten. Det medför att vi idag har ett 
flertal olika företag som bedriver hemtjänst hos kommunens invånare, förutom kommunens egen 
hemtjänst. 
 
Det innebär att det till ett bostadsområde kan komma hemtjänstpersonal från flera olika utförare, som 
besöker människor i området vid ungefär samma tillfällen under dagen. Lägger vi till det faktum att 
hemtjänst och hemsjukvård ofta utförs av olika personer, blir trafiken betydande. 
 
Vi tänker oss att betydande ekonomiska och miljömässiga besparingar kan göras om dessa insatser 
samordnas. En effektivisering skulle dessutom innebära att personalen får mer tid att ägna åt varje 
hemtjänstbrukare och skulle minska deras många gånger stressiga schema. 
 
Ur ett brukarperspektiv vore det att föredra om det kan vara samma personal som utför hemtjänst och 
hemsjukvård. Det blir mindre ”spring” och färre människor som kommer in i ens privata hem. 
 
Med anledning av ovanstående undrar Vänsterpartiet 
 

- Vilka samordningseffekter (ekonomiska och personalrelaterade) skulle kommunen kunna 
uppnå med att själva ha ansvar för den hemtjänst som bedrivs i kommunen? 

- Vilka möjligheter finns att samordna hemtjänst och hemsjukvård? 
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